
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2013 – Nr. 14. 

 

VRAGEN van de PvdA van mevrouw B. Enting en mevrouw E. van Lente 

betreffende "Kennis om te delen". 

(Binnengekomen: 18 februari 2013) 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 

Groningen, 11 maart 2013. 

 

In 2003 hebben gemeente en betrokken schoolbesturen VO en MBO het convenant 

"Kennis om te delen" ondertekend. Naast een aantal andere elementen was belangrijk 

onderdeel van het convenant de realisatie van ongedeeld vmbo in de stad en daaraan 

gerelateerd (ver)nieuwbouw van de huisvesting van het vmbo. De formele convenant-

periode liep eind 2008 af, en is afgesloten met handvest "Kennis om te delen", waarin 

de ambities uit het convenant opnieuw zijn onderschreven.  

Als gemeente onderschrijven we de ambities uit het convenant "Kennis om te delen" 

nog steeds. Het is nog steeds uitgangspunt van ons handelen, en wij gaan er vanuit dat 

ook de betrokken onderwijsbesturen zich nog steeds gebonden voelen aan de 

gemaakte afspraken.  

Daarbij geldt wel dat de afspraken over de invulling van de gezamenlijke ambities 

enkele jaren oud zijn. Als er vanuit het onderwijs geluiden komen om, in het licht van 

verbetering van de kwaliteit van het onderwijs, afspraken te heroverwegen staan we 

daar open voor en gaan we dat gesprek niet uit de weg. Een dergelijk gesprek heeft tot 

op dit moment nog niet plaatsgevonden, maar we zullen uw raad informeren indien 

gesprekken met het onderwijs zouden leiden tot een wijziging in die ambities. 

 

1. In hoeverre klopt de berichtgeving in het Dagblad van het Noorden? Trekt het 

CSG zich terug uit de Kluiverboom? 

 

De berichtgeving in het Dagblad van het Noorden klopt in zoverre dat het CSG ons 

heeft geïnformeerd over haar besluit de VMBO-tl bovenbouw voor het schooljaar 

2013-2014 (nog) niet op de Kluiverboom aan te bieden. De CSG heeft niet de intentie 

zich terug te trekken uit de Kluiverboom. 

 

2. Als de berichtgeving in het Dagblad klopt: wat zijn de gevolgen van het 

terugtrekken van scholen uit de Kluiverboom, praktisch en voor de afspraken 

gemaakt in het convenant? 
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Er is geen sprake van terugtrekken van scholen uit de Kluiverboom, de vmbo-tl wordt 

komend schooljaar nog niet aangeboden aan de Kluiverboom. Het gevolg is dat er 

voor het jaar 2013-2014 nog geen sprake is van volledig ongedeeld VMBO in de stad.  

 

3. Er is veel overheidsgeld besteed aan de nieuwbouw van VMBO scholen met als 

doel een ongedeeld VMBO (geen scheiding tussen de praktijkgerichte en de 

meer theoretisch ingestelde leergang) en imagoverbetering van het VMBO. 

Wanneer de berichtgeving in het Dagblad van het Noorden klopt, is de vraag 

hoe het college omgaat met de schoolbesturen die zich niet aan de afspraken 

uit het convenant "Kennis om te delen" houden. 

 

De CSG heeft ons aangegeven zich nog steeds gehouden te voelen aan het convenant.  

Wel heeft de CSG aangegeven dat wat haar betreft een heroverweging van de 

afspraken in het convenant op zijn plaats zou zijn. Dit gesprek willen wij aangaan 

binnen het bredere kader over de toekomst van het onderwijs in de stad Groningen.  

 

 

4. Hoe kijkt het college aan tegen de nu ontstane praktijk in het licht van de 

jarenlange inzet van de gemeente en van de gepleegde investeringen van de 

zijde van de gemeente? 

 

Hoewel nu nog niet gerealiseerd gaan we er vanuit dat ongedeeld vmbo nog steeds het 

perspectief is. Daarbij hebben we overigens wel begrip voor de praktische problemen 

binnen het onderwijs.  

Het convenant heeft er overigens er wel toe geleid dat de huisvesting van het VMBO 

in de stad aanzienlijk is verbeterd.  

 

5. De gemeenteraadsfractie van de PvdA onderschrijft de ambities van het 

handvest "Kennis om te delen" nog altijd. Wat is het standpunt van het college 

hierover? 

 

Wij onderschrijven de ambities van het handvest nog steeds, maar hebben wel oog 

voor ontwikkelingen binnen het onderwijs. Zoals aangegeven willen we daarom 

hierover het gesprek met de onderwijsbesturen aangaan.  

 

 


